
PISMA BRALCEV
ZAHTEVA STANOVALCEV KOSOVELOVE ULICE
V PISMU KRAJEVNI SKUPNOSTI KODELJEVO

POŽAGATI ZDRAVJU
ŠKODLJIVA DREVESA

Približnodvanajst let stari topoli vznemirjajostanovalce Kosovelove
ulice. Ne pozimi, pač pa poleti, ko cvetijo. V pismu, ki ga je podpisalo
31 prizadetih stanovalcev, so med drugim takole opisali nadiogo, ki jih
lare:

»Med igrišči pri VŠTK in Kosovelovo ulico je zasajenih dvanajst to-
polov. katerih značilnost je. da cvetijo, oziroma se razmnožujejo s se-
meni. podobnimi gosjemu puhu, ki jih veter raznaša v obliki pravih
snežnih ploh. Pred njimi niso varna ne stanovanja ne vrtovi in rte na-
zadnje tudi Ijudje. Verjetno tudi ni potrebno posebej razlagati, kako
.šrijetno' je bivanje v stanovanjih poleti pri zaprtih oknih. Ta ,puh'
spreminja ulico in vrtove v smetišče, zelenjava z vrtov je neužitna. Kak-
šen je vpliv tega ,puha" na Ijudi in njihova dihala. pa bodo najbolje ve-
deli zdravniki...«

Svet KS je v Kosovelovo ulico napotil komisijo za varstvo naravnega
okolja. ki jo je vodil njen predsednik Jože Kromar. V poročilu krajevni
skupnosti je komisija zapisala:

»Topoli prav zdaj cvetijo (komisija je bila na ogledu sredi julija) in
na prvi pogled dobi mimoidoči vtis. kot da so vse veje pokrite z debelo
pajčevino ali vato. Vseskozi ob cesti pod topoli jn okolici so kosmati
kosi strnjenega cvetja. Stanovalci so komisijo obvestili. da morajo že
ob rahlem vetriču zapreti vsa okna in vrata. Dogaja se, dagredostano-
valci spat ob odprtih oknih, ponoči pa začnejo kašljati in se dušiti, ker
jim je nepričakovani nočni veter nanesel v sobo plast cvetja. Komisija
je zvedela, da je morala neka ženska zaradi tega v bolnišnico.

Prizadeti niso samo stanovalci Kosovelove ulice, temveč tudi širše
okolice in je pritožba oziroma predlog stanovalcev Kosovelove ulice
povsem upravičen...«

Komisija je svetu KS predlagala, da je treba topole takoj požagati in
na istem kraju zasaditi druga drevesa, ki ne bodo zdravju škodljiva in
onesnaževala okolja. O tem naj KS obvesti vse pristojne organe občin-
ske skupščine. Visoko šolo za telesno kulturo, podjetje Rast in stano-
valce Kosovelove ulice. Predlagani ukrepi bodo pomirli prizadete sta-
novalce. obenem pa bodo le-ti uvideli, da njihovo pismo ni obležalo v
predalu pisarne KS.

V poročilu je komisija za varstvo okolja obvestila svet KS, da je od
stanovalcev v okolici Kosovelove in Gortanove ulice zvedela tudi o
množičnem pojavu podgan. ki da se kar podnevi »sprehajajo« po vrto-
vih. Pred to golaznijo Ijudje zapirajo vrata in okna. kar je šc dodatna
nadloga stanovalcev tega okolja. JOŽE VIDIC


